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1. Styrets sammensetning 
 

 

 

 

 

Torbjørn Almeland (leder) 
Raymond Dalen (nestleder) 

Gry Brudevoll (kasserer) 
Ole Johan Kvan  (medlem) 

 

Andre sentrale tillitsvalgte har vært: 

  

Havnekomite  

Leder Thorbjørn Thorstensen 

Medlem Jesper Aude Jensen 

Medlem John Grinde 

Medlem Brede Verket 

Medlem Hein Linquist 

Medlem Asbjørn Røiseland 

Medlem Christian Johnsrud Madsen 

Medlem Oddvar Jensen 

  

Regattakomite  

Leder Pål Brudevoll 

Medlem Ole Johan Kvan 

Medlem Terje Helleve 

Medlem Øyvind Jelstad 

Medlem Otto Rustand 

  

TIK/Juniorkomite  

Leder Øyvind Lybæk Hansen 

Medlem   Anders M Holm 

Medlem Steinar Østli Andreassen 

  

Kontrollkomite  

Leder Asgeir Storesund 

Vara Asbjørn Røiseland 

  

Turskipper /Leder Per Arvid Hennum 

Turskipper Per Øyvind Grette 

Bevertning Solum Bente Avdal 

  

  

Plassjef  

Solum Thorbjørn Thorstensen 

Rødtangen Stefan Leps 

  

 

 

For øvrige tillitsvalgte, vises til beretning fra hver komite. 
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2. Medlemstall 
Foreningen har pr 31.12.2024 -  311 (313-292) medlemmer. 2022-

2023 tall i parentes. 
 

Medlemstallet har gått ned med 1medlemmer i 2024.  

 

 

 

 
 

 

 

 

3. Styrets arbeid 
 

1) Styremøter 
Det har i løpet av årsmøteperioden vært avholdt 7 ordinære styremøter. I tillegg har det vært 

noen arbeidsmøter der komiteer har deltatt.  

 

2) Programerklæring/Policy 
I likhet med foregående år, ble det på det konstituerende styremøtet diskutert og vedtatt en 

policy som det nye styret skulle bestrebe seg på å etterleve. Den går på at vi må erkjenne at 

både medlemmer og tillitsvalgte driver denne aktiviteten for å ha det hyggelig og ha gode 

opplevelser. Derfor skal styret bestrebe seg på å skape et godt miljø og en god tone i havna og i 

virksomheten vår. Vi skal bidra til å bilegge strid, og være imøtekommende så langt det er 

praktisk mulig, Dette bør gjelde alle medlemmer, ikke bare styret. Vi erkjenner også at 

foreningen er drevet av frivillige på dugnadsbasis, og at vi derfor ikke kan forvente like 

«profesjonell» og «punktlig» utførelse som man kan i arbeidslivet. 

 

3) Medlemsmøter 
Det har vært avholdt 6 medlemsmøter.  

 

• Bruk av VHF : Raymond Dalen 

• Seilreglement: Carl Petter Haugen 

• Forberedelser Skagen Race: Henning Hansen 

• Modellseiling i havnen: Ole Peder Bjørnsom 

• Et år under seil: Otto Rustan 

 

 

 

4) Administrative rutiner 
Styret er fornøyd med å benytte Styreweb som ERP løsning. Dette har gitt oss betydelig 

kontroll over økonomi og gjort informasjonsarbeidet betydelig enklere. Styret ønsker at 

medlemmene benytter Gnist for å få løpende informasjon over det som skjer. Både referater, 

aktiviteter, invitasjoner mm vil bli publisert på Gnist som er vårt intranett.  

 

 Junior Voksen Senior Æresmedlem  Totalt 

Kvinner 38 

(41) 

23 

 (26) 

11 

(10) 

0 72 

(77) 

Menn 33 

(33) 

125 

(130) 

76 

(76) 

1 234  

(239)  

Totalt 71 

(74) 

148 

(156) 

87   

(86) 

1 307 

(316) 
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5) Oppfølging av strategiplanen 
Styret har fulgt opp strategiplan. I tillegg er det lagt betydelig arbeid i å rydde opp og legge 

tilrette for økt aktivitet for jolle og jr seiling. Det er et stykke arbeid for å få flere med på 

Drammen cup og styret savner litt mer engasjement fra erfarne skippere som kan hjelpe de litt 

mer uerfarne slik at alle kan være med.  

 

• Satse sterkt på junioraktiviteter, Solum og Rødtangen 

• Langsiktig og nøktern forretningsdrift, for å holde kostnadene nede. 

• Holdt på målsetningen om å holde et prisnivå på sommer- og vinterhavn som ligger på 

gjennomsnitt eller under prisene for plasser i Oslofjorden. 

• Lavterskeltilbud både med hensyn til deltagelse, kunnskaper og kostnader. 

• Arbeide aktivt og målrettet for å skaffe pengestøtte og andre tilskudd. 
 

 

• Jobbet aktivt for at Drammensfjorden Seilforening skal være det naturlige førstevalget 

for innbyggere i Drammensregionen som er interesserte i seilbåtlivet og/eller 

seilsport. 

• Fulgt opp at Seilkroa og anlegget på Rødtangen oppgradere så langt som midlene har 

tillatt til nå. 

 

6) Utvikling av Rødtangen 
 

Fra årsmøtet for 2020 ble det fattet vedtak om å igangsette arbeid med å få i gang 

søknadsprosessen for nytt garderobeanlegg på Rødtangen. Søknad for bygget vil bli sendt inn 

Q1 2024. Selv om arkitekten har fulgt alle krav og innspill har prosessen tatt tid. 

Byggesøknaden ligger til behandling i Asker kommune.  

 

Havna ved Rødtangen har sine begrensninger med tanke på gjesteplasser. Styret er derfor i 

dialog med Rødtangen Båtforening om å legge ut moringer. Dette har ikke blitt iverksatt 

inneværende år, men står på planene for kommende sesong.  

 

7) Jr aktiviteter i Solum 
 

Jr gruppen arbeider med å få økt aktivitet på Solum. Vi har også i 2024 fått støtte fra 

Sparebankstiftelsen (samlet 71 000 NOK) til utstyr og ny motor (havari av gammel motor). 

 

Arbeidet med å få jr seilere fra Svelvik til å delta i Drammen har ikke vært vellykket. Av den 

grunn er det ikke brukt noen av midlene avsatt fra sammenslåingen inneværende år. 

 

8) Aktiviteten i juniorgruppa 
 

Styret er fortsatt svært fornøyd med at vi klarer å opprettholde og utvikle aktiviteten på 

Rødtangen, og retter takk til de ildsjelene som står. Inneværende år vil vi forsøke å knytte 

miljøene på Rødtangen og Solum tettere sammen. Her har vi endel forbedringer for å fremstå 

som en enhet. Tettere samarbeid med jr gruppen i Holmestrand har fungert godt og det satses 

på mer samarbeid kommende sesong. 

 

9) Seniorene 

 
Seniorene er en stabil faktor, som tilfører foreningen mye positivt. Onsdagstreff med mat og 

servering er kommet i gang igjen og trekker 10-20 deltagere hver onsdag.  

 

 

10) Vurdering av aktivitet i forhold til mål 
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De nye sikringsbåtene 2 stk RiB og Pioner har fungert utmerket. Båtene har blitt benyttet på 

Rødtangen og på Solum. Båtene er lagret på Gasstomta. Ved et uhell ble understellshuset på 

den ene motoren ødelagt og motoren ble kondemnert. Forsikringen dekket sammen med 

Sparebanstiftelsen anskaffelse av ny motor. Det ble også registrert uhell hvor ett av wingfoil 

brettene ble ødelagt. Bruker meldte ikke fra om uhellet, men gikk på importør selv. I disse 

tilfellene må det skjerpes inn melderutiner, slik at de ansvarlige følger opp 

 

4. Økonomi 
 

Generelt 
Vi har i inneværende hatt fokus på kostnadskontroll uten å begrense aktivitetene. Dette har vi 

lyktes meget bra i og arbeidet vil fortsette. Dette har gjort seg utslag i at vi har en god finansiell 

situasjon i foreningen. Pga uforutsette kostnader ved utbedring av brygge på Solum fikk vi en 

kostnadsoverskridelse på ca 500 000.-. Her hadde vi ikke valg siden deler av bryggen foran 

Rødbua hadde løsnet. Vi foretok i tillegg litt mer utbedring med asfaltering enn først tiltenkt.  

 
 

5. Aktiviteter 
Styret har utarbeidet et årshjul for kommende aktiviteter. Denne 

oversikten ligger på Gnist. Aktiviteter hvor vi inviterer eksterne til 

deltagelse blir lagt ut på hjemmesiden vår.  

 

Viktige arrangement: 

NM 11MOD i Holmsbu 8-10 sept 2024.  

Breiangen Rundt 09 Sept.  
Laser Masters 21-23 juni 2024. 

Sommerleir 24-30 juli 2024 

 

6. Skade bryggeanlegg 
Rødtangen. Her ble jollebrygga ødelagt i storm. Gjensidige dekker 

opp gjenoppbygging og DSF har fått aksept å ta kostnadene i 2025. 

Kostnadsestimatet for reparasjon er på kr 75000.-. 

 

Solum. MultiConsult sin båt ble i september 2024 belagt ved 

bryggeanlegget til Drammensfjorden Seilforening i forbindelse med 

arbeid for renseanlegg. Uten å spørre DSF benyttes en trosse fra 

båten til bryggens fundament. Bryggen er ikke dimensjonert eller 

beregnet for belegging av en slik båt og selv i rolig vær, kun med 

strømmene i området belastes bryggen så mye at fundamentet 

trekkes ut. Mc vil i første omgang dekke skaden, men Fender Marine 

(forsikringsselskapet) vil ikke dekke noe av skaden. DSF styre følger 

opp saken via advokat. 

 

 
 
Torbjørn Almeland 
Styrets leder 
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